
De gemeente Best gaat de stationsomgeving ontwikkelen en toekomst-
bestendig maken. De afgelopen maanden hebben veel mensen met ons 
meegedacht. De eerste scenario’s voor de nieuwe stationsomgeving zijn 
klaar. Wij hebben daarbij zoveel mogelijk rekening gehouden met uw 
wensen en ideeën. U heeft de afgelopen tijd een reactie kunnen geven op 
de scenario’s tijdens de volgende momenten:

Hoe nu verder?
In juli voeren wij nog gesprekken met enkele organisaties en verenigingen 
die een belang hebben in de stationsomgeving. Daarnaast blijven we 
gesprekken voeren met de vervoerspartijen. Vervolgens gaat stedenbouw-
kundig bureau De Zwarte Hond met alle inbreng terug naar de tekentafel. 
Waar mogelijk verwerken zij de opmerkingen in de scenario’s. Na de 
zomer behandelt de gemeenteraad de nieuwe scenario’s en spreken zij 
hun voorkeur uit. Dit voorkeursscenario werken wij daarna verder uit 
tot een plan. Uiteraard komen we daarmee ook nog bij u terug. 2024 
staat daarnaast in het teken van het doorlopen van procedures, zoals de 
vergunningen en het omgevingsplan.

Meer informatie leest u op 
www.gemeentebest.nl/stationsomgeving

Stationsomgeving UPDA
TE!

Inloopavond

Straatgesprekken

Online vragenlijst

15 juni De inloopavond is goed bezocht.  
Ongeveer 80 inwoners, organisaties, 
ondernemers en verenigingen kwamen 
kijken naar de eerste scenario’s. 

14-25 juni

24 juni 50 actieve gesprekken gevoerd 
bij het station

129 οnline vragenlijsten ingevuld

Benieuwd wat er allemaal is opgehaald? 
Bekijk het logboek op www.gemeentebest.nl/stationsomgeving


